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Rada Miejska w Strykowie 

Radni - Sesja  

Protokół nr LXXXII/2024 

z LXXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 26 marca 2024 roku 
 

 

Obrady rozpoczęto 26 marca 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:08 tego samego 

dnia. 

Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/47754/lxxxii-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-26-marca-2024-r-o-godz-900.htm?hd=1 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych Rady Miejskiej w Strykowie:  

1. Dariusz Dziewulski 

2. Marek Gierat 

3. Andrzej Janeczko 

4. Paweł Kasica 

5. Grzegorz Kozłowski 

6. Wincenty Majchrzak 

7. Jakub Mielczarek 

8. Łukasz Orłowski 

9. Damian Perek 

10. Adam Piestrzeniewicz 

11. Tadeusz Rosiński 

12. Karol Sitek 

13. Mateusz Słojewski 

14. Anna Ślęzak 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa  

2. Pani Tamara Barańska-Kiemaczyńska Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pani Aneta Jędrzejczak Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Anita Kozek-Kapuścińska radca prawny 

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad LXXXII sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Paweł Kasica. Powitał wszystkich radnych i Pana Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję 

LXXXII sesji. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica obowiązki sekretarza powierzył 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie radnemu Andrzejowi Janeczko. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad LXXXII sesji: 

 

1. Otwarcie obrad LXXXII sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawy różne. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Stryków (LXXXII_698_2024). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego 

przekazania nieruchomości na rzecz Gminy Stryków (LXXXII_699_2024). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 

Stryków od Polskich Kolei Państwowych S.A. prawa użytkowania wieczystego działki 

położonej w Strykowie (LXXXII_700_2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2024 na terenie Gminy 

Stryków oraz określenia sezonu kąpielowego (LXXXII_701_2024). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2024 roku 

(LXXXII_702_2024). 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXX/680/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie przyjęcia „Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

domowej w Gminie Stryków na lata 2024-2028” (LXXXII_703_2024). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

(LXXXII_704_2024). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXI/696/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności 

(LXXXII_705_2024). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłat do budżetu 

nadwyżki środków obrotowych za 2023 rok samorządowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie (LXXXII_706_2024). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (LXXXII_707_2024). 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (LXXXII_708_2024). 

17. Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr LXVI/568/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 23 lutego 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków 

dla fragmentów: miasta Strykowa, wsi Tymianka oraz wsi Osse (LXXXII_709_2024). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Pludwiny, Zagłoba, Osse, Krucice i Kiełmina (LXXXII_710_2024). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Wyskoki, Kalinów, Nowostawy Górne, Sosnowiec, Stryków, Lipka i Warszewice 

(LXXXII_711_2024). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Bratoszewice (LXXXII_712_2024). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Bratoszewice, Wola Błędowa, Koźle i Sadówka (LXXXII_713_2024). 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Gozdów, Wrzask i Zelgoszcz (LXXXII_714_2024). 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków (LXXXII_715_2024). 

24. Zatwierdzenie protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 lutego 2024 r. 

25. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

26. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

27. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

28. Zamknięcie obrad LXXXII sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 
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Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał 

i Wniosków na LXXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym składzie:  

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radny Tadeusz Rosiński,  

3) Radny Jarosław Włodarczyk. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Wincenty Majchrzak 

 

 

Ad. 5. Sprawy różne. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica otworzył dyskusję w sprawach 

różnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Burmistrza, na jakim etapie 

jest inwestycja nowej oczyszczalni ścieków dla aglomeracji Stryków. Dodatkowo 

Przewodniczący Rady Miejskiej, zauważył, że właściciel prywatny ogrodził swoją 

nieruchomość, co spowodowało ubytek miejsc parkingowych na ulicy Targowej. Przypomniał, 

że wcześniej informowano, iż po przejęciu działek od prywatnej osoby, miały być utworzone 

miejsca parkingowe, jednakże obecnie jest ich zdecydowanie za mało.  

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski odpowiedział, że zapewne Pan Przewodniczący zna 

budżet gminy i wie jakie środki zostały zabezpieczone. Burmistrz dodał, że została 

przygotowana dokumentacja zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego, włącznie 

z mapką projektową i podziałową dla przyszłej oczyszczalni ścieków. Potwierdził, że droga do 

oczyszczalni została wybudowana, odwierty wykonane, a grunt nadaje się pod budowę. 

Burmistrz dodał, że wniosek o środki do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska został 

zgłoszony, lecz ostateczne decyzje zależą od planowanego terminu inwestycji. Program 

funkcjonalno-użytkowy będzie podstawą do ogłoszenia przetargu na budowę oczyszczalni. 

Burmistrz także omówił plany dotyczące wykorzystania działek, w tym rozmowy z TBS-em na 

temat ich przejęcia oraz wykorzystania części pod parking. Podkreślił, że zgodnie z planem 

zagospodarowania przestrzennego działki mogą być wykorzystane na miejsca postojowe. 

 

Radny Andrzej Janeczko zwrócił się do Burmistrza z prośbą o interwencję w sprawie dziur 

w drogach w Ługach.  
 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski odpowiedział, że firma nadal pracuje nad naprawą 

dróg. Burmistrz zauważył, że część drogi od Cesarki do Sosnowca Pieńki została już 

wyremontowana, a firma kontynuuje swoje prace. Zapewnił, że dziury, szczególnie 
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na niebezpiecznym zakręcie, zostaną naprawione jak najszybciej, ponieważ firma ciągle jest 

obecna na terenie i pracuje systematycznie, przesuwając się w kierunku naprawy kolejnych 

obszarów. 
 

Radny Tadeusz Rosiński zwrócił się do Burmistrza z prośbą o krótką informację na temat 

Centrum Rozwoju Strykowa. 
 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski wyjaśnił, że inwestycja Centrum Rozwoju Strykowa 

jest na etapie wyłonienia wykonawcy. Wszystkie niezbędne dokumenty zostały złożone 

przez wykonawców w odpowiednim terminie, a rozstrzygnięcie przetargu przewidywane jest 

jeszcze w bieżącym tygodniu. Po tym procesie wykonawca będzie musiał dostarczyć 

dodatkowe dokumenty, w tym zabezpieczenia należytego wykonania umowy oraz inne 

dokumenty niezbędne do podpisania umowy, co może potrwać jeszcze dwa-trzy tygodnie. 

Burmistrz podkreślił, że choć najtańsza oferta została wybrana, formalnie jeszcze nie dokonano 

ostatecznego rozstrzygnięcia, ale wszystkie dokumenty są już gotowe do tego celu. 

Po rozstrzygnięciu przetargu wykonawca będzie miał czas na dopełnienie formalności, 

co pozwoli na rozpoczęcie prac budowlanych. 

Radny Jakub Mielczarek zwrócił się do Burmistrza z pytaniem dotyczącym sposobu 

przygotowania interpelacji. Radny wyjaśnił, że złożył dwie interpelacje, na które otrzymał 

odmowną odpowiedź. Radny poprosił o wskazówki dotyczące skutecznego przygotowania 

interpelacji w sprawie wynagrodzeń w urzędzie i dodatków nieobligatoryjnych oraz stosowania 

kontroli zarządczej. 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski odpowiedział, że zgodnie z przepisami prawa. 

Radny Marek Gierat zapytał Burmistrza o aktualny stan oświetlenia w Pludwinach 

oraz w Zagłobie.  

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski odpowiedział, że niektóre kwestie zależą od PGE, 

gdzie obecnie zachodzą zmiany w Zarządzie, co może opóźniać proces. Stara się jednak 

naciskać na szybką realizację. W przypadku oświetlenia, wykonane zostało zlecenie 

opracowania dodatkowych zabezpieczeń, takich jak pulsacyjne lub inne urządzenia, które mają 

poprawić bezpieczeństwo na skrzyżowaniu. 

Radny Karol Sitek zapytał, kiedy zostanie wyłoniony przetarg na drugą część zalewu. 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski wyjaśnił, że nie może określić terminu wyłonienia 

przetargu na drugą część zalewu, ponieważ przetarg jeszcze nie został ogłoszony. Obecnie 

trwają prace nad zakończeniem priorytetowego przetargu CRS. Burmistrz dodał, że planuje się 

ogłoszenie przetargu najpóźniej do połowy maja, aby móc skorzystać z środków zewnętrznych 

na realizację projektu. 

Radny Jarosław Włodarczyk przedstawił kilka spraw dotyczących Wyskok. Po pierwsze, 

wspomniał o problemie z zalaną posesją nr 27, na którą nie było dotychczas żadnej reakcji. 

Prosił o szybkie rozwiązanie tej sprawy. Następnie Radny poruszył kwestię obrywających się 

poboczy rowu obok posesji nr 28, które powodują uszkodzenia na jego terenie. Radny wskazał, 

że konieczne jest zabezpieczenie poboczy, aby zapobiec dalszym szkodom. Wreszcie, 

wspomniał o hałdzie masy asfaltowej pozostawionej przez wykonawcę drogi do żwirowni, 

która powinna zostać usunięta.  
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Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski odpowiedział, że dzięki współpracy z Wojskami 

Obrony Terytorialnej teren żwirowni jest regularnie sprzątany. Wyraził apel do mieszkańców, 

aby nie wywozili żadnych materiałów z terenu żwirowni, ponieważ teren jest monitorowany 

przez drony WOT-u. Zapowiedział, że po świętach lub nawet przed nimi odbędą się ćwiczenia 

sprzątające, aby uniknąć niepożądanych działań na terenie żwirowni. Ponadto, zapewnił, że 

prace, o których wspomniał radny, zostaną zlecone w celu ich poprawy. Co do sytuacji z 

rowem, który powoduje szkody budynkom gospodarczym, Burmistrz stwierdził, że zostanie on 

zbadany w terenie. 

Radny Tadeusz Rosiński zapytał, kto jest odpowiedzialny za usunięcie masy asfaltowej 

przy serwisówce. Podkreślił, że chodzi o miejsce naprzeciwko kopuły solnej, wzdłuż 

autostrady, przy Sosnowcu, gdzie został wyrzucony asfalt.  

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski potwierdził, że problem został zgłoszony 

właścicielowi nieruchomości, czyli GDDKiA. Burmistrz dodał, że mimo telefonicznych 

zgłoszeń, które były składane, uznano, że konieczne jest napisanie pisma w tej sprawie.  

 

Radny Karol Sitek zapytał, czy można uzyskać więcej informacji na temat zalewu i jakie 

rozwiązania są tam planowane. Czy oczyszczanie zalewu będzie priorytetem, czy też 

równocześnie będą prowadzone prace na drugiej stronie? 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski odpowiedział, że prace przy zalewie będą prowadzone 

jednocześnie i potrwają przez okres dwóch lat kalendarzowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Burmistrza, 

ilu naczelników pracuje obecnie w urzędzie, zwracając uwagę na dużą rotację w tej kwestii. 

Wyraził również zaniepokojenie planowanymi zmianami budżetowymi, szczególnie 

dotyczącymi dopłat do wynagrodzeń nauczycieli, które częściowo będą pokrywane z kieszeni 

samorządu. Następnie zwrócił uwagę na brak podjętych działań w kwestii dodatkowej pomocy 

finansowej dla pracowników Urzędu Miejskiego, o którą pytano już podczas sesji budżetowej 

w grudniu. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski odpowiedział, że pracownicy zostali poinformowani 

o planowanych podwyżkach oraz że rząd zobowiązał się do częściowego pokrycia 

wynagrodzeń nauczycieli, jednakże obiecane środki nie pokrywają całkowitego kosztu. Szacuje 

się, że na wynagrodzenia nauczycieli trzeba będzie przeznaczyć około 4 500 000,00 złotych, 

ale z rządu polskiego dotychczas otrzymano jedynie 2 500 000,00 złotych. Pozostałą kwotę, 

czyli około 2 000 000,00 złotych, będzie trzeba pokryć z budżetu gminy Stryków. Burmistrz 

zaznaczył, że środki te mogłyby być przeznaczone na inne cele, jednakże nie ma pretensji 

do nauczycieli, którzy zasługują na podwyżki. Wspomniał także o rotacji pracowników 

w urzędzie, informując, że obecnie pracuje na etacie naczelnika jeden naczelnik. Był ogłoszony 

konkurs, nikt się nie zgłosił. Jedna z naczelniczek wróciła na poprzednie stanowisko z powodu 

lepszej oferty pracy. Burmistrz zapewnił, że w przyszłości stanowisko naczelnika będzie 

uzupełnione. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica odniósł się do wypowiedzi 

dotyczącej interpelacji Radnego Mielczarka. Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 

dodatkowe informacje oraz wyliczenia dotyczące wynagrodzeń osób, które zajmują stanowiska 

zarządcze. Przewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że te informacje są publicznie dostępne 

i nie stanowią tajemnicy. 



7 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski mówił o braku aktywności ze strony 

Przewodniczącego w kontekście ukrywania informacji przez radnego Jakuba Mielczarka. 

Odniósł się także do nieuwzględnienia przez Przewodniczącego zmian w wynagrodzeniach 

pracowników urzędu. Dodatkowo, podkreślił rolę dodatkowych obowiązków pracowników, 

które mogą wpływać na ich wynagrodzenie. Burmistrz dodał, że Pani Skarbnik i Pani Sekretarz 

zajmowały się dodatkowymi obowiązkami. Na przykład Pani Sekretarz pełniła funkcję 

Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. Obie Panie otrzymały nagrody jubileuszowe, 

co jest zgodne z przepisami. Dodatkowo, Pani Burmistrz nadal sprawuje nadzór nad Wydziałem 

Edukacji. Burmistrz powiedział „Pani Skarbnik, która nie ma już Zastępcy Skarbnika i to dzięki 

Bogu tu akurat zawsze muszę ją przeprosić, że o pewien czas za późno podjąłem taką decyzję, 

ale myślę, że to była dobra decyzja, bo byłem tak przedstawiany, jaki ten człowiek wyrzucił 

takiego specjalistę. Specjalistka poszła do sąsiedniej gminy Domaniewice i po trzech 

miesiącach też przestała być Skarbnikiem, więc myślę, że to akurat była odpowiednia decyzja, 

którą podjąłem. I Pani Skarbnik wykonuje te czynności sama i myślę, że ten budżet jest dosyć 

dobrze zabezpieczony, skoro od 4 lat nie musieliśmy brać kredytu.” Burmistrz zapewnił, 

że niezależnie od tego, czy to on czy inni, pensja Burmistrza będzie prawdopodobnie taka sama, 

ponieważ jest to praktycznie obligatoryjne. Podkreślił, że inni menedżerowie na podobnych 

stanowiskach będą zarabiać podobne kwoty. Zaznaczył, że obowiązki naczelników wykonuje 

osobiście, co często wymaga pracy po godzinach, także w weekendy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica podkreślił, że w swojej 

wypowiedzi nie wspomniał ani jednego słowa o Burmistrzu, ponieważ Rada ustala pensję 

Burmistrza. Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że może się mylić o jeden miesiąc, 

ale zaznaczył, że nie jest ekspertem w tej dziedzinie. Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał 

Burmistrza, czy podjął próbę powołania Spółki Komunalnej oraz czy składał oferty w tej 

sprawie osobom zainteresowanym przystąpieniem do Spółki. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski odpowiedział na pytanie Przewodniczącego, 

wyjaśniając, że uchwała dotycząca Spółki Komunalnej została jedynie podjęta, 

nie podejmowano jednak żadnych działań w tej sprawie. Burmistrz sugerował, że pytanie 

należy skierować do radnego Jakuba Mielczarka, który wcześniej na forum pisał o zarobkach 

Prezesa. Burmistrz zapewnił, że nie podejmował żadnych kroków w kierunku powołania Spółki 

ani nie składał ofert związanych z przystąpieniem do niej. Burmistrz podkreślił również, że 

Spółka na razie istnieje jedynie na papierze, a żadne oferty nie zostały skierowane do 

konkretnych osób. Burmistrz zaznaczył, że nie prowadził żadnych rozmów z potencjalnymi 

kandydatami na Prezesa Spółki ani nie planuje objęcia tej funkcji. Chciał, aby przed wyborami 

było jasne, że nie aspiruje do stanowiska Prezesa Gminnej Spółki i nie ma zamiaru tego robić. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica stwierdził, że nigdy 

nie wypowiadał się na temat pensji Prezesa. Pytał jedynie o otworzenie Spółki, nie wyrażając 

żadnych konkretnych kwot wynagrodzenia.  

 

Radny Damian Perek zwrócił uwagę na konieczność szczegółowego wyjaśnienia sprawy 

przez radnego Mielczarka, który jest administratorem grupy na Facebooku, przeznaczonej 

dla mieszkańców. Wyraził frustrację z powodu blokowania jego działań, mimo że chciał 

informować mieszkańców o zrealizowanych inwestycjach. Zaznaczył również, że niektóre 

informacje na tej grupie były nieprawdziwe. 
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Radny Jakub Mielczarek powiedział, że nie wie, do czego ma się odnieść odnośnie strony 

na Facebooku. Następnie radny wrócił do interpelacji, zauważając, że otrzymał informacje 

o wynagrodzeniach, które wydają się nierównomiernie rozłożone.  Radny Mielczarek 

zauważył, że wzrost pensji dla pracowników wykonujących bardziej operacyjne zadania jest 

stosunkowo niewielki w porównaniu do tych, którzy zajmują stanowiska zarządcze. Radny 

Mielczarek kontynuując, odniósł się do kwestii wynagrodzenia Prezesa Spółki. Zapytał, jaką 

kwotę będzie proponował Burmistrz dla tego stanowiska, uwzględniając rosnącą średnią 

krajową płacę oraz zapowiedzi dotyczącego wzrostu minimalnego wynagrodzenia. Radny 

podkreślił, że jego pytanie dotyczy przyszłego zarobku Prezesa, a nie obecnej sytuacji. 

Podsumowując, zachęcił do refleksji nad płacami w urzędzie. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski odpowiedział, że nie będzie w tej chwili rozwijał 

tematu, sugerując, że może to nie on będzie proponował pensję Prezesa. Burmistrz zapytał, 

skąd radny wziął kwotę 23 500,00 zł, mimo braku konsultacji. Zaznaczył, że nie ma Spółki 

ani Prezesa o takim wynagrodzeniu, sugerując, że radny działał bez podstaw. Burmistrz 

na koniec podkreślił dostępność publicznych oświadczeń majątkowych i zauważył, że okres 

wyborczy przynosi powrót do pewnych kwestii. 

 

Radny Jakub Mielczarek poprosił Burmistrza o instrukcję dotyczącą sposobu napisania 

interpelacji w sprawie składników wynagrodzenia. Radny zauważył, że otrzymał informacje 

od Burmistrza, ale jednocześnie usłyszał pomylone kwoty od Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. Zasugerował, że udostępnienie konkretnych kwot zakończy dyskusję i spekulacje 

na temat zarobków w urzędzie oraz dodatkowych zadań związanych z nieobecnością innych 

pracowników. Radny wyraził chęć otrzymania informacji o składnikach wynagrodzenia, 

premiach, dodatkach specjalnych i nagrodach z ostatnich lat. Radny poprosił o instrukcję w celu 

przygotowania odpowiedniej interpelacji. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski odpowiedział, że zgodnie z prawem. Burmistrz 

dodatkowo, zwrócił uwagę na tytuł naukowy radnego, wyrażając szacunek dla jego osiągnięć 

akademickich. Burmistrz stwierdził, że nie ma kompetencji do pouczania radnego, który był 

wcześniej Sekretarzem Województwa Łódzkiego i teraz jest Dyrektorem instytucji, sugerując, 

że radny potrafi sam napisać interpelację. Burmistrz powiedział, że zaangażowanie 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w dyskusji należy uznać za jego indywidualne prawo. 

 

Radny Tadeusz Rosiński zauważył, że nie chciałby, aby dyskusja na ostatniej lub przedostatniej 

sesji przerodziła się w zbędne przepychanki. Podkreślił istnienie tylko czterech wysoko 

opłacanych stanowisk w urzędzie. Wyraził też szacunek dla pracy osób na tych stanowiskach, 

zaznaczając, że niektórzy mogą nie doceniać ich wkładu. Zaznaczył, że każdy ma prawo 

do własnych decyzji. Ponadto, zachęcał do patrzenia na ogólny rozwój gminy i szacunku dla 

kandydatów na różne stanowiska urzędnicze, ponieważ ostateczna decyzja należy 

do wyborców. Zakończył apelując o spokój i zaprzestanie zbędnych konfliktów. 

 

Radny Karol Sitek zapytał Burmistrza o postęp prac związanych z inwestycją i rozbudową 

starego parku w Strykowie. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski poinformował, że wszystkie odpowiednie pozwolenia 

są już uzyskane. Burmistrz potwierdził, że zgodnie z wcześniejszymi informacjami, przetargi, 

które już zostały rozpoczęte, są obecnie zamykane w celu podpisania umów. W ciągu 

następnych dwóch miesięcy planowane jest ogłoszenie przetargów na budowę zalewu oraz 

oczyszczenie zbiornika i zagospodarowanie placów rekreacyjnych. Dodatkowo, przetarg 
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zostanie ogłoszony na zagospodarowanie przestrzeni miejskiej w Strykowie, obejmującej 

wszystkie elementy planowane w parku. Ponadto, przetarg zostanie ogłoszony na budowę 

i wyposażenie terenów Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, o wartości 

100 000 000,00 złotych. Burmistrz zaznaczył, że te procedury muszą być zakończone 

najpóźniej do sierpnia, przy czym ogłoszenie musi nastąpić do końca maja. Park będzie częścią 

tych działań, z planowanym ogłoszeniem przetargu i jego rozstrzygnięciem w drugim kwartale. 

 

Radny Grzegorz Kozłowski zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji w sprawach 

różnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zakończenie dyskusji w sprawach różnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, 

Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski 

PRZECIW (3) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Łukasz Orłowski, Karol Sitek, Jarosław Włodarczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że wniosek został 

zaakceptowany i zapowiedział przejście do kolejnego punktu omawianego porządku obrad. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Stryków (LXXXII_698_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/698/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków 

(LXXXII_698_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz 

Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego 

przekazania nieruchomości na rzecz Gminy Stryków (LXXXII_699_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/699/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania 

nieruchomości na rzecz Gminy Stryków (LXXXII_699_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Karol Sitek, Anna Ślęzak 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 

Stryków od Polskich Kolei Państwowych S.A. prawa użytkowania wieczystego działki 

położonej w Strykowie (LXXXII_700_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały.  

 

Radny Grzegorz Kozłowski zauważył, że PKP wreszcie podjęło działania w sprawie działki 

przewidzianej na parking, o którym wielokrotnie dyskutowano. Radny wyraził przekonanie, 

że parking na osiedlu jest niezbędny. Podkreślił wysiłki Burmistrza, który wielokrotnie 

interweniował w tej sprawie. Radny zaznaczył, że dotychczas PKP nie wykazywało 

zainteresowania, lecz teraz, dzięki działaniom gminy, sytuacja uległa zmianie. Jako Radny 

z tamtego obszaru, wyraził zadowolenie z postępu i możliwości dalszego działania w sprawie 

parkingu. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski podkreślił, że odbyto kilka spotkań z PKP w sprawie 

działki przeznaczonej na parking, zgodnej z planem zagospodarowania przestrzennego gminy. 

Dzięki negocjacjom udało się osiągnąć porozumienie, a teraz potrzebna jest uchwała 

potwierdzająca zainteresowanie gminy nabyciem tej działki. Burmistrz podkreślił także 

konieczność wypowiedzenia umowy dzierżawy, co wymaga pewności ze strony gminy. 

Formalnie wszystko zostanie uregulowane w następnej kadencji, gmina podejmie działania na 

rzecz nabycia działki. Obecnie obowiązuje prawo użytkowania wieczystego, ale po nabyciu 

będzie możliwe wystąpienie o komunalizację na rzecz gminy. Burmistrz wyraził przekonanie, 

że to dobra informacja dla mieszkańców Strykowa, zwłaszcza dla osób korzystających 

z transportu PKP, które będą mogły zaparkować w odpowiednich warunkach. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/700/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Stryków od 

Polskich Kolei Państwowych S.A. prawa użytkowania wieczystego działki położonej w 

Strykowie (LXXXII_700_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2024 na terenie 

Gminy Stryków oraz określenia sezonu kąpielowego (LXXXII_701_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/701/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2024 na terenie Gminy 

Stryków oraz określenia sezonu kąpielowego (LXXXII_701_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2024 

roku (LXXXII_702_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/702/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2024 roku 

(LXXXII_702_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXX/680/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie przyjęcia „Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy domowej w Gminie Stryków 

na lata 2024-2028” (LXXXII_703_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/703/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXXX/680/2024 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 25 stycznia 2024 r. w sprawie przyjęcia „Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy domowej w Gminie Stryków na lata 2024-

2028” (LXXXII_703_2024).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tadeusz Rosiński, Karol Sitek 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso (LXXXII_704_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/704/2024 została podjęta.  



13 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

(LXXXII_704_2024).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 

 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXI/696/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności 

(LXXXII_705_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/705/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXI/696/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów 

i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności (LXXXII_705_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłat do budżetu 

nadwyżki środków obrotowych za 2023 rok samorządowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie (LXXXII_706_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Uchwała nr LXXXII/706/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłat do budżetu nadwyżki 

środków obrotowych za 2023 rok samorządowego Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Strykowie (LXXXII_706_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 

 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stryków na 2024 rok (LXXXII_707_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/707/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2024 

rok (LXXXII_707_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 

 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (LXXXII_708_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/708/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (LXXXII_708_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 

 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr LXVI/568/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 23 lutego 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów: 

miasta Strykowa, wsi Tymianka oraz wsi Osse (LXXXII_709_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski przedstawił ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/709/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr LXVI/568/2023 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 23 lutego 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów: miasta Strykowa, wsi 

Tymianka oraz wsi Osse (LXXXII_709_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 

 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Pludwiny, Zagłoba, Osse, Krucice i Kiełmina (LXXXII_710_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. 
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Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski omówił ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/710/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi Pludwiny, 

Zagłoba, Osse, Krucice i Kiełmina (LXXXII_710_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol 

Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jakub Mielczarek, Damian Perek 

 

 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Wyskoki, Kalinów, Nowostawy Górne, Sosnowiec, Stryków, Lipka i Warszewice 

(LXXXII_711_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/711/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi Wyskoki, 

Kalinów, Nowostawy Górne, Sosnowiec, Stryków, Lipka i Warszewice (LXXXII_711_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Łukasz Orłowski, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna 

Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Dariusz Dziewulski, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Karol Sitek 
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Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Bratoszewice (LXXXII_712_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/712/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Bratoszewice (LXXXII_712_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Karol Sitek 

 

 

Ad. 21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Bratoszewice, Wola Błędowa, Koźle i Sadówka (LXXXII_713_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/713/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Bratoszewice, Wola Błędowa, Koźle i Sadówka (LXXXII_713_2024).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Karol Sitek 
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Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Gozdów, Wrzask i Zelgoszcz (LXXXII_714_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/714/2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi Gozdów, 

Wrzask i Zelgoszcz (LXXXII_714_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol 

Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jakub Mielczarek, Damian Perek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica ogłosił przerwę w obradach.  

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ponownie sprawdził obecność. 

Stwierdził, że w posiedzeniu wzięło udział 13 radnych, salę obrad opuścił radny Jakub 

Mielczarek oraz radny Karol Sitek. 

 

 

Ad. 23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków (LXXXII_715_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poinformował, że Komisja rekomenduje zgodnie z wyrokiem najwyższego sądu 

administracyjnego z 27 kwietnia 2022 roku, aby pakiet uwag nieprzyjętych przez Burmistrza 

głosować łącznie z pierwszego i drugiego wyłożenia. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski przedstawił projekt Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków, podkreślając jego znaczenie 

dla rozwoju obszaru. Wyjaśnił, że proces jego opracowania trwał kilka lat. Jako główny powód 

odrzucenia niektórych uwag mieszkańców wskazał na przekroczenie norm ustawowych 

dotyczących budownictwa mieszkaniowego oraz na brak zgody na budowę farm 

fotowoltaicznych na terenach parku krajobrazowego. Burmistrz zaznaczył, że nowelizacja 

ustawy o planowaniu przestrzennym zmienia zasady, dlatego Studium będzie obowiązywać 

tylko do 31 grudnia 2025 roku. Podkreślił także, że niektóre działki, choć znajdują się po obu 

stronach drogi, są objęte różnymi przepisami, co wynika z ochrony krajobrazu. 
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Pan Radosław Jończak Projektant oświadczył, że projekt Studium, który został opracowany, 

był tworzony w dynamicznie zmieniającym się otoczeniu prawno-przepisowym. Projektant 

powiedział, że pierwotnie, nasze działania opierały się na liberalnym podejściu, gdzie 

uwzględnialiśmy głównie wnioski mieszkańców bez konieczności bilansowania terenów pod 

zabudowę. Jednakże, zmieniły się przepisy, nakładając obowiązek bilansowania terenów. 

Analizując trendy demograficzne, został zauważony wzrost powierzchni użytkowej mieszkania 

na jednego mieszkańca, co skłoniło nas do rezerwowania terenów mieszkaniowych, pomimo 

stagnacji populacji. W efekcie, wykazaliśmy, że gmina dysponuje nadmiarem terenów 

mieszkalnych oraz letniskowych, podczas gdy zabudowa produkcyjna pozostaje w rezerwie. 

Projekt Studium przeszedł przez kilka etapów konsultacji, uwzględniając wnioski i uwagi 

mieszkańców oraz instytucji, co zaowocowało jego modyfikacjami. Ostatecznie, dokument 

został przygotowany w sposób elastyczny, pozostawiając szczegółowe regulacje dla planów 

miejscowych zagospodarowania przestrzennego, które mają być uchwalane zgodnie 

z oczekiwaniami społeczności lokalnej.  

Pan Radosław Jończak Projektant omówił zgłoszone uwagi: Uwagi dotyczące lokalizacji 

terenów miały różne motywacje, głównie związane z proponowanymi funkcjami. Jednakże, ze 

względu na zmianę przepisów od 2016 roku, które ograniczyły nasze możliwości bilansowania 

terenów, nie mogliśmy uwzględnić tych sugestii. Kolejna grupa uwag dotyczyła możliwości 

instalacji odnawialnych źródeł energii, zwłaszcza paneli fotowoltaicznych. Pomimo różnych 

zmian, włączając nowe przepisy, które nie uwzględniają tych ustaleń w Studium, 

zdecydowaliśmy się nie modyfikować projektu w tym zakresie. Trzecia grupa uwag dotyczyła 

wyznaczenia obszarów aktywności gospodarczej. Decyzje dotyczące tych obszarów były 

podejmowane zgodnie z przyjętą polityką, starając się oddzielać funkcje mieszkalne 

od usługowych. Dodatkowo, nowe przepisy pozwalają na elastyczniejsze podejście 

do bilansowania terenów, co może być wykorzystane w planie ogólnym gminy. 

 

W dyskusji nad projektem ww. uchwały głos zabrali: 

− Radny Andrzej Janeczko, 

− Pan Radosław Jończak Projektant, 

− Radny Grzegorz Kozłowski, 

− Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski, 

− Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały i do uwag nieuwzględnionych przez Burmistrza. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie zapowiedział przeprowadzenie głosowania łącznego nad 

uwagami, których nie uwzględnił Burmistrz, zgodnie z wyrokiem Naczelnego Sądu 

Administracyjnego z 27 kwietnia 2022 roku oraz z sugestią Komisji infrastruktury 

przedstawioną w dniu wczorajszym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zgłosił wniosek formalny 

o reasumpcję głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Reasumpcja głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz 
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Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Orłowski 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Mielczarek, Karol Sitek 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ponownie sprawdził obecność. Stwierdził, 

że w posiedzeniu wzięło udział 12 radnych.  
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie odrzucenia uwag nieuwzględnionych 

przez Burmistrza zgodnie z wyrokiem Naczelnego Sądu Administracyjnego z 27 kwietnia 

2022 roku o głosowaniu łącznym nad tymi uwagami. 

Głosowano w sprawie: 

Odrzucenie uwag.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, 

Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Kozłowski 

NIEOBECNI (3) 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Karol Sitek 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie oświadczył uwagi nieuwzględnione zostały 

odrzucone. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXXII/715/2024 została podjęta wraz z odrzuconymi uwagami.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków (LXXXII_715_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Janeczko, Grzegorz Kozłowski 

NIEOBECNI (3) 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Karol Sitek 
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Ad. 24. Zatwierdzenie protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 29 lutego 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu.  

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 
 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

29 lutego 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (3) 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Karol Sitek 

 

 

Ad. 25. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski podsumował swoją działalność między sesjami, 

podkreślając przygotowanie projektów uchwał oraz spotkań konsultacyjnych, np. z Dyrekcją 

PKP. Wspomniał o nabywaniu działki na parking publiczny oraz zakupie nieruchomości 

w Bratoszewicach. Burmistrz wspomniał także o Walnych Posiedzeniach OSP i wsparciu 

dla obrony cywilnej i straży pożarnej. Przekazał informacje o projekcie drogowym oraz 

inwestycji w strefie przemysłowej, zaznaczając uzyskane dofinansowanie. Podkreślił 

zbliżające się zakończenie przetargu na Centrum Rozwoju Strykowa oraz rozmowy dotyczące 

szkoły średniej w Bratoszewicach. Wspomniał też o likwidacji spółdzielni Bratek i przejęciu 

infrastruktury wodno-kanalizacyjnej przez gminę. Dodatkowo poinformował o zbieraniu ofert 

od banków na obligacje związane z Centrum Rozwoju Strykowa.  

 

 

Ad. 26. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica wspomniał o udziale w otwarciu 

świetlicy wiejskiej w Anielinie Swędowskim razem z radnym Damianem Perkiem oraz 

o przygotowaniu materiałów na dzisiejszą Sesję oraz uczestnictwie w posiedzeniach Komisji. 

 

Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami złożyli: 

• Przewodniczący Komisji budżetu Rady Miejskiej w Strykowie Grzegorz Kozłowski, 

• Wiceprzewodniczący Komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie Mateusz Słojewski, 

• Przewodniczący Komisji infrastruktury Rady Miejskiej w Strykowie Marek Gierat. 
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Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski zapytał, czy Rada Miejska została poinformowana 

o piśmie Wojewody Doroty Ryl z 7 marca 2024 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica potwierdził, że radni otrzymali 

pismo drogą mailową. 

 

 

Ad. 27. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu.  

 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 26 marca 2024 roku w następującym składzie:  

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radny Tadeusz Rosiński,  

3) Radny Jarosław Włodarczyk. 

na LXXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie nie przyjęła wniosków. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (3) 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Karol Sitek 

 

 

Ad. 28. Zamknięcie obrad LXXXII sesji. 

 

O godzinie 12:08 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica, po wyczerpaniu 

przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia LXXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Protokołowała: 

Anna Jóźwiak 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Strykowie 

 

Paweł Kasica 


